
Bijeenkomst Europees Parlement van 
13 en 14 Mei 1958. 

)( 

De agenda van de openbare vergadering van het ~~opese Par
lement bevatte de volgende twee punten: 
1. Het zesde verslag van de EGKS over 1957/1958, uiteen te 

zetten door de Voorzitter van de Hoge Autoriteit; 
2. Het advies van het Parlement over de zetel van de Europese 

instellingen. 
ad 1. In de ochtend van de 13e Mei las de Heer Finet zij~ uiteen
zetting voor. De Heer Finet sprak even over de verhouding tot 
de gemeenschappelijke markt en de vrijhande~One. Hij sprak de 
wens uit, dat een spoedige beslissing over de "siège unique tl zou 
worden aangenomen en dat een vrijhandelszOne spoedig tot stand zou 
komen. Hij stelde, dat voor de vrijhandelszOne overeenkomstige 
regelingen dienden te worden getroffen inzake prijzen, subsidies 
en voorkoming van concurrentie/vervalsing, als in de Europese 
markt, en beval het verdelings- en quota-systeem van de EGKS aan 
voor tijden van depressie. 

In de namiddag werd in eerste instaatie namens de drie poli
tieke fracties geantwoord op het betoog van de " Heer Finet. 

ad 2. Zoals reeds bekend, is het resultaat van de discussie in he~ 
~ropees Parlement over het advies inzake de zetel, geeindigd 
in een uitstel van een beslissing over dit advies tot de zitting 
van 23 Juni a.s. Op 21 Juni zal over het advies worden gedebat
teerd, welk debat eventueel zal worden voortgezet op de 22s~. Op 
Maandag, de 23ste Juni, vindt om 11000 uur de stemming plaats, 
waarbij het debat niet mag worden heropend. Dit laatste op ver-
zoek van de Heer Blaisse. ~ 

Op Maandag, 12 Mei, hadl' de politieke commissie van het Eu~o
pees Parlem~nt een motie aangenomen tot uitstel van de discussie 
over de zetel. Daarop was aan de Voorzitter van de Raad van Mi
nisters gevraagd, wanneer de Raad zijn beslissing zou nemen. Na 
ruggespraak met de Permanente Vertegenwoordigers werd namens de 
Heer Larock aan de Voorzitter van de politieke commissie mede
gedeeld, dat de lste Juni niet moest worden beschouwd als uiter
ste termijn. Intussen waren ook de fracties bijeen gekomen en de 
socialistische fractie had besloten voor te stellen, dat een be
slissing over bat advies in ieder geval tijdens deze zitting van 
het parlement zou moeten worden genomen. De Christen Democraten 
wensten uitstel, terwijl tenslotte de politieke commissie opnieuw 
bijeen kwam en haar eigen resolutie amendeerde. Dit amendement 
bevatte een aantal prealabele bee;inselen voor de "siège unique" , 
waarover wèl kon worden gestemd (doch nog niet over de zetel zelf). 
Deze beginselen waren: de wenselijkheid van concentratie der uit
voerende organen van de drie gemeenschappen, alsmede van de grif
fie van het parlement. Om politieke redenen zou echter voor de 
bijeenkomst van het parlement, voor het Hof, voor Bank en Univer
siteit een andere zetel kunnen worden aangewezen, voorzover de 
functionnering der gemeenschappen daaronder niet zouden lijden. 

De socialistische fractie diende daarop een tweede amende
ment in op het oorspronkelijke voorstel van de politieke com
missie, teneinde onmiddellijk een stemming over de keuze van de 
zetel mogelijk te maken. 
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disoussie onmiddellijk te verdagen. Op het eind van de morgen 
werd deze motie van orde aangenomen met 41 stemmen voor, 37 
tegen en 4 onthoudingen. De socialisten stemden allen tegen, de 
Christen Democraten waren op een enkele uitzondering na voor de 
motie, een aantal liberalen onthielden zich van stemming. 

Minister Larock, die deze zitting bijwoonde, had verzocht 
om uitdrukkelijk als Belgisch Minister te worden beschouwd en 
niet als Voorzitter van de Raad van Ministers. De poging van de 'I socialisten om de beslissing thans door te zetten kreeg dan ook 
het karakter van een Belgische verkiezingsstunt. De Italiaanse 
afgevaariigden, die het woord voerden, hadden met het oog op de 
verkiezingen in Italiê gevraagd om het debat thans uit te stellen. 

~ 

In de zitting van 23 tot 27 Juni a.s. zal het ~ropese Par
~ment ia discussie over het verslag van de Hoge Autoriteit voort
zetten. Voorts zal gesproken worden over de vrithandelsz6ne 
en over een definitief reglement van orde voor et parlement. 

Buiten de parlementaire discussies werden door de aanwezige 
leden van de Europe~- Commissie en de Commissie Euratom aan ver
schillende parlementaire commissies uiteenzettingen gegeven over 
de vrijhandelszOne, over de onderhandelingen van Euratom met de 
Verenigde Staten en andere actuele aangelegenheden. Een aantal 
Italiaanse afgevaardigden was in verband met de verkiezings
strijd afwezig, de Fransen gingen de l3de 's avonds per vlieg
tuig naar Parijs om te stemmen over de investituur van de heer 
Pflimlin. 

-------------
Uit een gesprek met de griffier bleek mij, dat het Bureau 

van het Parlement een wijziging van de regeling der bijeenkom
sten prefereert: deze zouden in twee zittingen per jaar van 
ieder ongeveer 14 dagen moeten worden afgedaan. Gedacht wordt 
aan een discussie van een verslag van de commissie voor de Euro
pese markt en voor Euratom op dezelfde wijze als van de EGKS. 
In October a.s. zou de heer Hallstein zijn verslag voor het par
lement willen uitbrengen. 


